
Sammanträde:  Kommunala Pensionärsrådet 

2023 03 30 

 

Närvarande: Pro Bromölla var representerade av Pia Raae och Bengt Nilsson som ordinarie 

ledamöter och Ulla-Stina Haraldsson och Bo Jönsson som ersättare. 

Sammanträdet var det första i mandatperioden 2023–2026. 

Rådets sammansättning: Ledamöter.   

Conny Svensson S, Bengt Bjerstedt SD, Agneta Roos M, Bengt Nilsson Pro Bromölla, Pia Raae Pro 

Bromölla, Agneta Nilsson SPF-Seniorerna Bromölla Näsum, Åke Hallberg Pro Gualöv. 

Ersättare: 

Eva Bergman S, Bozena Motylinska SD, Mats Blom Alt, Ulla-Haraldsson Pro Bromölla, Bo Jönsson 

Pro Bromölla, Liselotte Brunnberg SPF-Seniorerna Bromölla Näsum. 

Conny Svensson S valdes till ordförande för Rådet för mandatperioden 2023–2026 och till v. ordf. 

Bengt Nilsson Pro Bromölla. 

Verksamhetsinformation kring vård o omsorgsverksamheten lämnades ej på detta möte pga. återbud 

från verksamhetsansvarig.  

Pensionärsrådet utsåg Pia Raae till Skånetrafikens Kund råd för färdtjänstresor för mandatperioden 

2023–2026. 

Under punkt ”Övriga frågor:” togs upp gällande information kring Ivos tillsyn vid kommunens 

särskilda boenden som genomförts kommer information att lämnas vid KPR-mötet i maj av 

verksamhetschefen för stöd o omsorg. 

Efterlystes servicelägenheter i markplan framöver. 

Färdtjänststatestik lämnades avseende 2022. 

Vad gäller ”Färdtjänst över Regiongränserna” har kommunen lämnat positivt svar till Regionen att man 

snabbutreder frågan. 

Trafiksituationen vid korsningen Tians Väg / Ågatan belystes. Enligt svar från tekniska chefen Johan 

Röjestål görs nu i avvaktan på större åtgärd, byggs nu  

en gång och cykelöverfart över Ågatan i höjd med den nya promenadstigen, viket innebär en 

hastighetsdämpande effekt.  

Frågan väcktes angående Dietisttjänsten inom äldreomsorgen. Frågan tages med till verksamheten. 

Bengt Nilsson 


